

-- Raise your voice to protect your children, on Sunday, August 22nd --

The life of an Alabama family was turned upside down when their 12-year-old son, a healthy and strong athlete, caught COVID-19 and landed in hospital. Such a story is common in several places. Nearly 25% of patients in the United States show symptoms of "long-lasting COVID" according to a study. Despite this, incompetent leaders continue to make stupid decisions that make the pandemic last. Fortunately, the resistance is organized against them. In Ontario in Canada for example, Nili Kaplan-Myrth is thinking of organizing a rally to demand that all tools be used to protect us against the 4th wave of Covid, in particular by asking for a #CovidVaccine mandate before the children return to school in September. Would doctors, registered nurses, educators, parents take to the streets to force **Doug Ford's** government?

-- Élever la voix pour protéger vos enfants, le dimanche 22 août 2021 --

La vie d'une famille d'Alabama était bouleversé lorsque leur fils de 12 ans, un athlète en bonne santé et fort, a attrapé COVID-19 et a atterri à l'hôpital. Une telle histoire est courante à plusieurs endroits. Selon une étude, près de 25% des patients aux États-Unis présentent des symptômes de « longue durée de COVID ». Malgré cela les dirigeants incompetents continuent de prendre des décisions stupides qui font perdurer la pandémie. Heureusement que la résistance s'organise contre eux. En Ontario au Canada par exemple, Nili Kaplan-Myrth pense à organiser un rallye pour exiger que tous les outils soient utilisés pour nous prémunir contre la 4ème vague de Covid, notamment en demandant de mandat #CovidVaccine avant que les enfants ne retournent à l'école en septembre. Est-ce que les médecins, les infirmières autorisées, les éducateurs, les parents descendraient dans la rue pour forcer le gouvernement de **Doug Ford**?

<https://www.voanews.com/covid-19-pandemic/nearly-25-patients-us-experience-long-covid-symptoms-study-finds>

<https://twitter.com/nilikm/status/1426292886333755394>

@nilikm, @DFisman, @BogochIsaac, @imgrund, @SharkawyMD, @NaheedD, @AmitAryaMD, @drmwarnar, @birgitomo, @SGaibrie, @SabiVM, @jkwan_md, @DrEricDing, @Cleavon_MD, @vanranstmarc, @Emmanuel_microb, etc...